
 

 

 
 
Groep:   Derde Raadscommissie 

Datum:  13 februari 2024 
Uur:   19u – 20u25 

Plaats:   Dakcafé 
Aanwezig:  T. Soens, raadslid - voorzitter 

A. Ronse, R. Vandenberghe, P. De Coene, schepenen; 

M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, K. Byttebier , L. Maddens, S. Demeyer, R. 
Deseyn, N. Maghroud, H. Kints, C. Matthieu, M. Cattebeke (online), L. 

Vercaemst, M. Cottenier; raadsleden 
S. Van Dierdonck – notulist 

J. Vandervale, M. Vanderaspoilden, A. Tresy (voor toelichting REMI/KMI) 

D. Vandewaetere (voor punt Dagprijsdossier WZC Sint-Jozef)  
Verontschuldigd: L. Claassen, J. de Bethune 

Afwezig:  
Kopie:                --- 
Bijlagen:  Presentatie PPT REMI/KMI, Presentatie Dagprijzen Sint-Jozef 

 

 
Toelichting rond REMI en KMI 

 

Schepen P. De Coene schetst de context en leidt de presentatie in. J. Vandervale licht de verhouding 
REMI en KMI toe (presentatie in bijlage). 

REMI gaat uit van een ondersteuning op maat. KMI is een bedrag boven op het inkomen, dit is niet 
noodzakelijk het leefloon. KMI dient als hefboom om sociale vooruitgang te realiseren.  

De referentiebudgetten worden 5-jaarlijks herbekeken. Dit wordt berekend per gezinstype. 

De Europese armoededrempel vertrekt van het mediaan-inkomen van een lidstaat. Van die mediaan 
heb je 60% nodig om menswaardig te kunnen leven.  

Het initiatief van Gent en Kortrijk kreeg navolging in verschillende steden. Het gebruik van de REMI-
tool wordt nu ook mee gefinancierd door de federale overheid. 

 

Raadslid R. Deseyn vraagt of er in de berekening ook rekening gehouden wordt met andere 
inkomsten zoals bv. het groeipakket. 

J. Vandervale bevestigt dit. In de berekening van REMI wordt alle soorten inkomsten en uitgaven 
meegerekend. 

 
Raadslid M. Cattebeke vraagt of mensen die geen cliënt zijn bij het OCMW toch de weg vinden.  

Schepen P. De Coene antwoordt dat dit de reden was om het wijkgericht sociaal werk op te starten. 

Door aanwezig  te zijn in de wijken, via brugfiguren in de scholen, … kom je met mensen in contact 
die niet noodzakelijk aan het OCMW gelinkt zijn. Vaak wordt één vraag gesteld, maar achterliggend 

zitten veel andere situaties. De REMI-tool helpt om dit in beeld te krijgen. Er wordt ook een 
samenwerking opgezet met huisartsen. Zij komen ook in aanraking met heel wat niet-medische 

problemen. Het uitgangspunt is zo nabij als mogelijk aanwezig te zijn omdat de stap naar het centrale 

OCMW vaak te groot is. 
 

Raadslid M. Cattebeke vraagt of er contacten met maatwerkbedrijven en sociale werkplaatsen zijn. 
Schepen P. De Coene antwoordt dat er samenwerkingen zijn met alle sociale werkvloeren. 

 

Vergaderverslag 



 

 

Raadslid N. Lybeer merkt op dat je nog altijd mensen misloopt. Wordt de tool ook online beschikbaar 

gemaakt? Kunnen mensen er individueel mee aan de slag? Kan deze ervoor zorgen dat mensen zo op 

de radar komen? 
J. Vandervale antwoordt dat de (beperkte) tool online staat als budgetcalculator. Niet veel mensen 

maken er gebruik van. De moeilijkheid is dat als je het zelf invult, je fouten kan maken. De uitkomst 
kan dan ook fout zijn. Er wordt nagedacht hoe dit beter kan gebruikt worden.  Belangrijk is dat de 

REMO-tool en -aanpak gebruikt wordt bij eender welke vraag die binnenkomt. REMI en KMI is er voor 

iedereen. Een snelle diagnose is belangrijk. 
 

 
2024_GR_00037 - Reglement composteerplaatsen - (3-hofsteden en Astridpark) - 

Goedkeuren 
 

Geen vragen. 

 
2024_GR_00038 - Straatnaamgeving - Straatnamen - nieuwe weg Havenkaai: Pixelpad 

- Definitief – Goedkeuren 
 

Schepen A. Ronse licht de nota toe.  

Geen verdere vragen. 
 

2024_GR_00039 - Subsidieovereenkomst Abby - Subsidieovereenkomst tussen de 
Vlaamse Gemeenschap en de Stad Kortrijk over de werking van Abby als bovenlokaal 

ingedeeld museum voor de beleidsperiode 2024-2028 – Goedkeuren 
 

 

2024_GR_00040 - Subsidieovereenkomst Texture - Subsidieovereenkomst tussen de 
Vlaamse Gemeenschap en de Stad Kortrijk over de werking van Texture als bovenlokaal 

ingedeeld museum voor de beleidsperiode 2024-2028 – Goedkeuren 
 

Schepen A. Ronse licht beide nota’s toe.  

Abby is er in geslaagd om een erkenning te krijgen, terwijl het museum nog niet open is. Texture 
kreeg beste beoordeling binnen Vlaanderen. Hierin wordt het engagement opgenomen om de 

scenografie te vernieuwen en dynamischer te maken via het gebruik van VR en immersieve 
technieken zoals in de OLV Kerk.  

 

Raadslid P. Avijn vraagt hoe Abby zich verhoudt tot de recent opgerichte horeca vzw. Schepen A. 
Ronse geeft aan dat dit dossier los staat van deze erkenning. De horeca vzw zal enkel de horeca-

functies opvolgen binnen de context van Abby. Een eventuele verruiming van de opdracht van de 
horeca vzw moet goedgekeurd worden door de Gemeenteraad. 

 
Raadslid P. Avijn vraagt wat de betekenis is van art. 14 van de overeenkomst: ‘erkent het belang van 
het gebruik van het Nederlands bij de uitvoering van de gesubsidieerde activiteiten.’ 
Schepen A. Ronse moet het antwoord hierop schuldig blijven. Hij vermoedt dat dit met de 
taalwetgeving te maken heeft. 

 
2024_OR_00003 - OCMW-verenigingen - Beslissingen van welzijnsvereniging W13 - 

Kennisname 

 
Geen vragen. 

 
2024_OR_00004 - OCMW-verenigingen - Beslissingen van Welzijnsvereniging Infohos (in 

vereffening) inclusief jaarrekening 2022 – Kennisname 
 

Geen vragen. 

 
 

2024_OR_00007 - OCMW-verenigingen - Beslissingen van welzijnsvereniging Vereniging 



 

 

Ons Tehuis – Kennisname 

 

Geen vragen. 
 

2024_OR_00006 - samenwerkingsovereenkomst VDAB - Kortrijk - adviesbevoegdheid 
betreffende indicering ihkv decreet collectief maatwerk en decreet individueel maatwerk 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. 

Geen vragen. 
 

 
2024_OR_00008 - Woonmaatschappij SW+ - samenwerkingsprotocol OCMW Kortrijk- 

SW+ m.b.t. versnelde toewijzing pijler 2 – Goedkeuren 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. 

Geen vragen. 
 

 

2024_OR_00005 - Woonzorgcentrum Sint-Jozef - Dagprijsdossier - Goedkeuren 
 

Schepen P. De Coene kadert de nota, D. Vandewaetere licht het dossier toe (presentatie in bijlage). 
De bouwsubsidie van Vlaanderen is gewijzigd naar een subsidie per kamer/per dag. Dit bedrag wordt 

afgetrokken van de dagprijs. De dagprijs is all-in, er worden geen supplementen meer aangerekend. 
Met uitzondering van de wasdienst, die wordt op maat aangerekend. Niet-inwoners betalen meer. Een 

nieuw WZC wordt mee betaald door het lokaal bestuur met belastingen van de inwoners. Het lijkt 

logisch om een meerprijs te vragen aan wie niet heeft bijgedragen. 
 

Raadslid M. Cottenier vraagt of de infrastructuur forfait vanuit Vlaanderen met een prijs per dag/per 
kamer een vervanging is van het vorige financieringssysteem.  

Schepen P. De Coene bevestigt dit. In het nieuwe systeem krijg je de subsidie van Vlaanderen pas 

later, als het WZC al in gebruik is. Dit is in de feiten een besparingsoefening. Als je de twee systemen 
naast elkaar legt is pas na 66 jaar het ontvangen bedrag gelijk aan het vorige systeem.  

 
 

 

 
 

 
 

De notulist 
 

S. Van Dierdonck 
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